



身心障礙學生入學考試特別安排
Special Examination Arrangement in Admission Examination of
Undergraduate Admission for Students with Disabilities

申請人必須填妥此表格，並連同相關診斷/評估報告及過往校內考試特別安排證明(如有)，於本學年入學考試報名截止日期前以電郵方式提交至本校註冊處(admission@umac.mo)。
Applicants should complete and submit this form with medical certificates and proof of special arrangement in past school examination(s) (if any) by email to admission@umac.mo before the application deadline of the yearly Admission Examination.

A. 申請人資料 PARTICULARS OF APPLICANT:

姓名 Name in Full: _____ 身份證/護照編號 ID/Passport No.: _____
聯絡電話 Tel No.: _____ 電郵地址 Email Address: _____

B. 入學考試報考專業及科目 CHOICE OF PROGRAMMES AND EXAMINATION SUBJECTS APPLIED:

1. 報讀專業/Choice of Programmes:

第一志願 First Choice _____ 第二志願 Second Choice _____ 第三志願 Third Choice _____

2. 入學考試報考科目/Examination Subjects applied:

- 中文 Chinese 英文 English I
 數學 A Mathematics A 數學 B Mathematics B
 葡語 A Portuguese A 葡語 B Portuguese B
 物理 Physics

C. 所需之特別安排 TYPE(S) OF SPECIAL ARRANGEMENTS:

1. 請列出所屬身心障礙之類別(可多選)及附上相關醫生證明或由澳門特別行政區社會工作局發出之「殘疾評估登記證」。

Please select type of disability(s) and provide medical certificates or the 'Registration Card for Disabilities' issued by the Social Welfare Bureau of Macao SAR:

- 視力 Visual 聽力 Hearing 語言 Speech 肢體 Physical
 其他，請註明 Others, please specify _____

2. 考試時所需之特別安排(申請人必須提交證明文件或過往考試安排證明及註明入學考試各科目之要求)。

Special examination arrangements required (Applicant must submit certificates/testimonials of the related or past school examination arrangement(s) and please specify the requirements for each admission examination subject if different.)

- 延長考試時間，請註明時間/ Extended Examination Time needed, please specify: _____

- 試題及作答方式的特別安排，如放大考卷內文字、提供輔助設備(電腦、放大鏡等)，請註明：
Special format of question papers and answer methods, such as font size enlargement of exam paper or provision of supplementary instruments (computer, magnifier), please specify: _____

- 其他，請註明/ Others, please specify: _____

如填寫位置不足，請另紙書寫。 Please use supplementary sheet(s) if there is not enough space.

D. 聲明 DECLARATION:

1. 本人明白在過往校內考試所獲得的特別考試安排，並不代表本人於貴校入學考試中可獲得相同的特別考試安排。所有申請須經由貴校入學考試評估委員會審議。
I UNDERSTAND that my applications for special examination arrangement will be evaluated by the University Assessment Committee and the special arrangements given in my past school examinations will not be necessarily granted in the Admission Examination.
2. 本人同意澳門大學就處理本人特別考試安排的申請，可向其他機構（如學校）查核申請人的相關資料。
I AGREE that the University has the right to investigate my personal information with organizations concerned (e.g. school) for evaluation of my application for special arrangement in the Admission Examination.
3. 本人聲明申請表內填寫及遞交之資料全部屬實。如有不實資料，貴校有權取消本人之申請、考試或就讀資格。
I DECLARE that the information given in this application form and related documents is TRUE and CORRECT and that I am aware that the University of Macau reserves the right to terminate my application, examination to be taken or study at any time if any information given in this form is found later to be untrue, false or incorrect.
4. 本人已知悉及明白載於澳門大學註冊處網頁之《澳門大學/澳門大學註冊處收集個人資料聲明》。
I have acknowledged and understood the <Personal Data Collection Statement of the University of Macau/the Registry of the University of Macau> stated at Registry's website.

E. 注意事項 REMARKS:

1. 本校收集申請人上述有關資料或其他文件以作評估其入學考試特別安排之用，並將確保提供之資料保密處理。
The information above and the documents submitted are only for the evaluation purpose for special arrangement of the Admission Examination by the University, and will be confidentially used for admission purpose.
2. 申請人必須最遲於每學年之入學考試報名截止前提出申請，並提供相關證明（如註冊執業醫生發出之身心評估報告或由澳門特別行政區社會工作局發出之「殘疾評估登記證」）及過往校內考試特別安排之證明。本校將因應申請人之情況而可能約見申請人以了解其考試安排需要，並將以電郵通知其申請結果。
Applicants should submit this form with documentary evidences to the Registry latest by application deadline of yearly Admission Examination. In order to have better understandings on the examination arrangement required, an interview might be required when necessary. The application result for special examination arrangement will be notified by email.
3. 填妥此申請表格後，請連同相關證明文件，寄至電郵：admission@umac.mo。
Applicants should complete this form and submit it with the relevant evidences to the email: admission@umac.mo.
4. 凡獲准考試特別安排之考生，可被安排在特別試場應考。特別試場的考試程序與一般試場無異。
Applicants may sit for the examination in a special examination venue when there is any special examination arrangement. The examination procedures in a special examination venue will be the same as those in general examination venues.
5. 如有任何查詢，請與本校註冊處李小姐或溫小姐聯絡，電話：88224813 或 88224812。
Should there be any questions, you may contact with Ms. Lei or Ms. Wan at: 88224813 or 88224812.

申請人簽署
Signature of Applicant:

日期
Date: